

No. 5158. CONVENTION RELATING TO THE STATUS OF STATELESS PERSONS. DONE AT NEW YORK ON 28 SEPTEMBER 1954<sup>1</sup>

N° 5158. CONVENTION RELATIVE AU STATUT DES APATRIDES. FAITE À NEW YORK LE 28 SEPTEMBRE 1954<sup>1</sup>

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

13 December 1973

AUSTRALIA

(To take effect on 13 March 1974.)

ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

13 décembre 1973

AUSTRALIE

(Pour prendre effet le 13 mars 1974.)

No. 8791. PROTOCOL RELATING TO THE STATUS OF REFUGEES. DONE AT NEW YORK ON 31 JANUARY 1967<sup>2</sup>

N° 8791. PROTOCOLE RELATIF AU STATUT DES RÉFUGIÉS. FAIT À NEW YORK LE 31 JANVIER 1967<sup>2</sup>

ACCESSION

*Instrument deposited on:*

13 December 1973

AUSTRALIA

With the following declaration:

“Having regard to the advance of Papua New Guinea to independent statehood, the Government of Australia is of the view that it would be appropriate to allow Papua New Guinea to reach its own decision in due course on the question of becoming a party to the Protocol.

“The Government of Australia accordingly declares that Australia will not extend the provisions of the Protocol to Papua New Guinea.”

ADHÉSION

*Instrument déposé le :*

13 décembre 1973

AUSTRALIE

Avec la déclaration suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Eu égard au progrès du Papua-Nouvelle-Guinée vers l'indépendance, le Gouvernement australien considère qu'il conviendrait de laisser au Papua-Nouvelle-Guinée la possibilité de décider par lui-même en temps opportun s'il entend devenir partie au Protocole.

Le Gouvernement australien déclare en conséquence que l'Australie n'étendra pas les dispositions du Protocole au Papua-Nouvelle-Guinée.

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 360, p. 117; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4, 5 and 7 to 11, as well as annex A in volumes 751, 815, 825, 826 and 829.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 606, p. 267; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 9 to 11, as well as annex A in volumes 751, 764, 771, 774, 790, 795, 808, 820, 822, 826, 856, 884, 886 and 890.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 360, p. 117; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4, 5 et 7 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 815, 825, 826 et 829.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 606, p. 267; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 9 à 11, ainsi que l'annexe A des volumes 751, 764, 771, 774, 790, 795, 808, 820, 822, 826, 856, 884, 886 et 890.